
 

Enhet teknisk  
Bardu kommune, postboks 401, 9365 Bardu 
Altevannsveien 16, 9360 Bardu   
Org.nr. NO 864 993 982 
Telefon: 77 18 52 00 (sentralbord) 
www.bardu.kommune.no 
E-post: postmottak@bardu.kommune.no 
Bankgiro: 4770 07 00131  Konto for skatt 6345 0619223 

 

Møtereferat   
  
 
     
 
 
Vår ref. 
Saksnr.-løpenr. 

Avd/Saksbeh. Deres ref. 

  
Dato. 

 
2018/339 - 1  
Oppgis ved alle henv. 

TEKNISK //Johanne Sollid   30.01.2018 
 

 
 

Plan og byggekomite - ny skole 
 
Plan og bygge komite 26 januar 2018 kl 09:00-15-00. Møterom Barduhallen 
 

Randi Walle og Øyvind Alstad representanter for brukere/ansatte 
Kjetil Nyhus (A), Tore Håkstad (SP), Terje Nyberg (H), Peder Mogaard (H)  
BK: Håvard Gangsås sekretær,  rådmann har med: Erlend Kroken, Johanne Sollid, 
Invitert: Louis Edvartsen- leder i byggekomiteen – skole Lenvik 
 
Det ble sendt ut agenda pr e-post til de enkelte 
 

• Informasjon ny skole Finnsnes    Louis Edvardsen – Leder byggekomiteen 
• Tidsplan – møter     Rådmannen 
• Kjøreregler for komiteen, referater, innkalling, streaming, etc 
• Gjennomgang av «mal» for gjennomføring av prosjekter i Bardu kommune 
• Lunsj       kl 1130 - 1200 
• Befaring på området 
• Vedtakets intensjon skole    Alle 
• Detaljert romprogram vs funksjonskrav - fordeler/ulemper ift type konkurranse, hvem/hva 

avgjør plasseringen herunder  
• Barnetall med prognoser    Rådmannen/Enhetsleder skole 
• Informasjon og kommunikasjon   Rådmannen/komiteen 
• Anslag kostnader basert på ovenstående  
• Antall elever, klasse-/grp rom og pedagogiske forhold mv – drøfting opp mot vedtak 

stortinget 
• Prosjektleder – prosess og anbud – kort status 

 
Presentasjon av Louis- gjennomgang av erfaringer som man fikk i prosjektet med å bygge ny skole. 
 
Dokumenter, sluttrapport er sendt over til Rådmann fra Louis- vil bli sendt ut til kometen.  
Organisert: skille mellom plan og byggekomite som bestod av administrasjon og utvalg av politikere, disse ga 
innspill til plan og byggekomite 
 
Å legge økonomiske rammer kan gi utfordringer, det gis tilbud på det som er lagt ut.  
 
To ungdomsskoler skulle bygges til en , det var en i Silsand og en i Finnsnes- omstridt å bygge på Finnsnes.  
Privat kristen skole etablert på Finnsnes, har 25 ungd.skole elever , ungdomskola på Finnsnes har da 100 
elever pr trinn. 
 
Prosjektstyringsgruppa bestod av fem personer- administrativ som ble ledet av prosjektleder. 
Politikerutvalget gikk gjennom anbudskriteriene og fikk da påvirket prosjektet på den måten.  
 
Politikere ville ha en ungdomsskole hvor rom til enhver tid kan disponeres, når klasse for eksempel hadde 
gym eller annen undervisning som ikke foregikk i klassen.  Får da maks utnytelse av arealet. Gang areal ble 



 

 

utvidet for å ha garderobeskap samt bokskap. Pr. i dag har de egne klasserom, 300 elever men det er mulig å 
øke antall elever til 460. 
Rammer settes politisk og politikere kommer med innspill- skille fra  prosjektledelse og de som utfører.  
Annet som ble snakket om: mulighet for opsjon,  ekstra midler for dette. 
 
 
 
Gjennomgang av tidsplan- møte datoer 
Forslag til møtedatoer 2018 
 

Dag Dato Kl Merknader 

Torsdag 22.2.18 12-1530  

Tirsdag 6.3.18 12-1530  

Onsdag 21.3.18 12-1530 Rådmann borte 

Tirsdag 10.4.18 12-1530  

Torsdag 3.5.18 12-1530  

Torsdag 24.5.18 12-1530  

Tirsdag 12.6.18 12-1530 Siste før sommeren 

    

Torsdag 23.8.18 12-1530  

Torsdag 13.9.18 12-1530  

Torsdag 27.9.18 12-1530  

Torsdag 11.10.18 12-1530  

Torsdag 1.11.18 12-1530  

Torsdag 22.11.18 12-1530  

Torsdag 13.12.18 12-1530  

Torsdag 11.1.19 12-1530 Første møte i 2019 

 
 

Møtene er fast på kommunestyresalen, om ikke annet er avtalt. Forfall meldes til rådmann.  
 
«Mal» for gjennomføring av prosjekter i Bardu kommune 
Utfordringer, oppgaver, prioriteringer  
Hvordan gå videre i prosessen for å komme i mål.   
Anskaffelse- ulike måter å gjøre det på, romprogram, funksjonskrav. 
 
Punkter til diskusjon: detaljert romprogram vs funksjonskrav, vedtakets intensjon skole , antall elever, klasser, 
pedagogiske forhold, kvm/elev, snittnorm, annen bruk av skolen utenom skoletid ?  
     - Et sammenhengende bygg, 
     - Skole gjennomgår behov for kvm- klasserom, drift og kostnader- gir tilbakemelding på dette. 
      - punkt 4 og 5  i KS vedtaket gås gjennom med  kommunestyret /avklaring 
 
Barnetall i Bardu- gjennomgang : ung.skole inntil 175, barneskole inntil 300 ,pedagogisk, da er det buffer, 
svingninger på barnefam. som flytter inn , asyl barn 
Befaring utsettes til neste møte , invitere flere brukere for å se på området til møte 22.02 

- Frivillige, villmarksmessa, forsvaret, næringsliv BUSA, lag og foreninger,  
- Eget møte med naboene- informasjon 

 
 
 
 
Neste møte 22.02.18, kl12-1530,  kommunehuset: 

• Kvm/elev: minstenorm, snittnorm på dagens nye skoler vs en norm for Barduskolen  
• Høring/innspill fra aktører med interesse i området 
• Hvem skal vi invitere? 
• Erfaringer fra en prosjektleder – (visst vi får til) 
• Prosjektleder – er det klart hvem som får anbudet? 

 
 
Ref: Johanne Sollid for Rådmann 



 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
Johanne Sollid 
     
 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ikke håndskrevne signaturer. 
 
 
Vedlegg: 
 
 
Kopi til:  
kalle@bardu.net    
terje.nyberget@gmail.com    
tore@skogoglandbruk.no    
randi.walle@bardu.kommune.no    
kjetil.nyhus@vikensenter.no    
peder.mogaard84@gmail.com;    
oyvind.alstad@bardu.kommune.no    

 


